
2nd Session, 51st Legislature,
New Brunswick,
38 Elizabeth II, 1989

28

2^e session, 51^e législature,
Nouveau-Brunswick,
38 Elizabeth II, 1989

BILL

**AN ACT TO AMEND AN ACT
TO INCORPORATE SAINT JOHN CENTRAL
BUSINESS DEVELOPMENT CORPORATION**

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA LOI VISANT
À CONSTITUER EN CORPORATION
SAINT JOHN CENTRAL BUSINESS
DEVELOPMENT CORPORATION**

MR. JOHN MOONEY

M. JOHN MOONEY

**An Act to Amend An Act
to Incorporate Saint John
Central Business Development Corporation**

WHEREAS the Board of Directors of Saint John Central Business Development Corporation prays that it be enacted as hereinafter set forth;

THEREFORE, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick enacts as follows:

1 Section 4 of An Act to Incorporate the Saint John Central Business Development Corporation, Chapter 69 of 25 Elizabeth II, 1976 is repealed and the following substituted therefor:

4 For the purposes of receiving benefits, grants, loans or other assistance, the Corporation shall be deemed to be a nonprofit Corporation.

2 Section 5 of the Act is repealed and the following substituted therefor:

5 The Corporation shall be governed and managed by a Board of Directors as set out in the Corporation's by-laws.

3 Section 6 of the Act is amended by repealing paragraph (c) thereof and substituting therefor the following:

(c) to elect officers as set out in the Corporation's by-laws;

**Loi modifiant la Loi visant à constituer
en corporation Saint John Central Business
Development Corporation**

CONSIDÉRANT que le conseil d'administration de la *Saint John Central Business Development Corporation* a demandé l'adoption des dispositions qui suivent;

À CETTE CAUSE, Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète :

1 L'article 4 de la Loi visant à constituer en corporation Saint John Central Business Development Corporation, chapitre 69 des Lois de 1976 (25 Elizabeth II), est abrogé et remplacé par ce qui suit :

4 Pour recevoir de l'aide, notamment sous forme de bénéfices, de subventions ou de prêts, la corporation est réputée être une corporation sans but lucratif.

2 L'article 5 de cette loi est abrogé et remplacé par ce qui suit :

5 La corporation est administrée par son conseil d'administration conformément aux règlements administratifs.

3 L'article 6 de cette loi est modifié par l'abrogation de l'alinéa c) et son remplacement par ce qui suit :

c) élire ses dirigeants conformément aux règlements administratifs;

4 *Section 7 of the Act is repealed and the following substituted therefor:*

7 The accounts of the Corporation shall be subject to an inspection and audit by the City of Saint John at any time.

4 *L'article 7 de cette loi est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

7 La *City of Saint John* peut à tout moment examiner et vérifier les comptes de la corporation.